
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 11.04.2018  
 
Referatsaker 31-49/18 vart refererte. 
 
I samband med RS 37/18 «Dekkeleggingsprogrammet for 2018» signaliserte Benthe Bondhus, Sp, at 
Senterpartiet vil budsjettere 40 millionar til trafikksikring og dekkelegging. 
 
I samband med RS 34 /18 «Grep mot matsvinn i HFK» oppmoda Kari Bernardini, A, om å gi mat som er til 
overs på slutten av dagen til organisasjonar som til dømes Robin Hood eller organisasjonar som deler ut 
mat til rusavhengige. 
 
I samband med RS 38/18 «Regionsreforma» spurde Sigbjørn Framnes, Frp, om status for Haugalandet.  
Fylkesordførar svarte. 
 
I samband med RS 49/18 «Status for spørsmål og oversendingsforslag i fylkesutvalet pr. 11. april» 
etterlyste Sigbjørn Framnes, Frp, svar på sitt spørsmål om Skyss og reiseliv som var lova til april.  
Fylkesrådmannen svarte. 
 
I samband med RS 48/18 «Oversikt over garantiansvar i vegprosjekt RTP- og NTP-perioden med 
bompengefinansiering» kommenterte Roald Kvamme, A, at dette var store summer og stilte spørsmål om 
Hordaland fylkeskommune sitt garantiansvar i høve riksvegar. 
Fylkesrådmannen svarte. 
 
I samband med RS 49/18 «Status for spørsmål og oversendingsforslag i fylkesutvalet pr. 11. april» 
etterlyste Pål Kårbø, KrF, svar på spørsmålet om målbruk og Skyss som var lova til april. 
 
I samband med RS 36/18 «Bompengereforma – status i Hordaland per 1. mars 2018» stilte Pål Kårbø, 
KrF, spørsmål om utfordringar med omsyn til rabattar vedrørande overføringa av Hardangerbrua As og 
Jondalstunnelen AS. 
Fylkesrådmannen svarte. 
 


